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DOLPHIN CHAIR
职业通关的路上，海豚椅为梦想加足马力。——致海豚梦想家们 

Keep Your Dream Alive—Dolphin Chairs for Ceaseless Dreamers

Born to be free. Designers are inspired by the figure and motion of 
a dolphin, and endow Dolphin chair a smooth and lively shape and 
functional details that offer sufficient comfort and convenience to 
dreamers. Sitting on Dolphin chairs makes your days energetic.

Inspiration Is Bubbling over

生来就是自由的代名词，无拘无束，遨游天地。设计师从海洋
精灵——海豚跃动的身姿获得创意灵感，简洁而灵动的外形，
舒适而便捷的功能设计，海豚椅让每天工作倍感活力。

小小海豚椅  灵感畅想地 



Meet
the Dolphin

Family
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Light and relaxing colors matches with concise and smooth lines, together 
showing the stylish genes of the dolphin chair. The exquisite size allows free 
movement and turning-around, perfect for limited spaces and corners.

Stylish Space with Dolphin Chairs

轻松明快的色彩，勾勒出海豚椅的时尚基因；小巧体形，个性而有简约之美，
转身活动更便捷，即便在背对背的过道也不会显得很局促，给刚需型办公空
间增添萌趣。

形似海豚  个性而有简约之美  
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座椅升降 10cm调节，适应高度不同坐姿。

座高升降调节

The 10cm adjustment range adapts to different 
body height 

Seat height adjustment:

Quick adjustment
快速升降

椅背倾仰 16°，转身轻松一仰，交流更随意。

椅背倾仰调节

16°-tilt ensures casual and comfortable talks.

Backrest tilt adjustment:

Free angle adjustment
倾仰调整



06 07

赋能海豚椅，工作添效率。
Agile Like A Dolphin, Higher Work Output.
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背框仿似一个造型艺术品，线条流畅，立体感强，放在空间很有美感。
扶手和背框一体成型工艺，减少摩擦点，即使坐下或者滑动的时候，
工作也不受噪音干扰。椅背 S形设计，契合人体骨骼变化曲线，让
就坐体验更舒适。

海豚般流畅的线条美  没有冗余构件连接 Smooth Like A Dolphin, No Excessive Connection

S-shaped backrest fits perfectly to the spine curve. The armrest and 
backframe are one-piece moulded without use of any adhesion and 
connectors, making the line elegant and structure more stable. The overall 
beauty ascends in a significant way.
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The lumbar support is 92mm at its widest and 55mm at its narrowest. In 
addition to the strong support it offers, it is designed with trapa-shaped 
grids inspired by the Chanel stitches, making spaces more stylish. Elastic 
fabric of various colors matches with leather, metal and other elements 
to show off your unique corporate ID.

Chanel Element Lumbar Support

腰托最宽处 92mm，最窄处 55mm，好像一双成年人的手掌，轻轻
托住你的腰。设计运用香奈儿经典菱纹格的美学元素，时尚又有质感。
多种色彩弹力网面料，与皮质、金属等不同元素混合搭配，匹配不
同企业形象色。

香奈儿菱格纹腰托  时尚有品

海豚般优雅  菱纹腰托给腰部全力支撑 

Elegant as A Dolphin
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模块化可拆卸设计，操作一看即懂，5分钟搞定
拆装，无论企业搬迁或者发展过程中增加工作位，
都能快速实现高效运转。

便捷安装设计  拆装不费力 

Modular design allows easy and simple assembling 
and disassembling within 5 minutes. The relocation 
of departments or the enterprises will be much easier 
with Dolphin chairs.

Easy Assembling and Disassembling

CDP60TW
W575*D575*H865(mm)

CDP62TW 
W575*D570*H875(mm)

CDP61TW
W575*D575*H865(mm)

CDP63TW 
W575*D570*H875(mm)

材质 Material

CW-AN10H

网布面料
Mesh fabric

CW-AN21H CW-AN29H CW-AN30H CW-AN40H CW-AN50H CW-AN60H CW-AN70H CW-AN80H

Given that products may be updated constantly, no further notice will be given in
regard of changes in specification, and the real product shall be considered as final.

鉴于产品不断更新，日后产品规格等若有变动，以实物为准，不再另行通知。

产品参数   Specification


